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لطیفی: 
استقلال شرایط خوبی 

 برای کسب حداقل 
یک جام را دارد

 راهیابی دختر اسکی باز ایران برای  
اولین بار به فینال قهرمانی جهان 

ایسنا: نماینده اسکی صحرانوردی ایران 
موفق شد در مرحله مقدماتی قهرمانی جهان 
به رتبه هشتم دست پیدا کرده و به فینال 
راه یابد. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
اسکی و ورزش های زمستانی، مرحله مقدماتی 
رقابت های قهرمانی جهان اسکی صحرانوردی 
امروز در بخش زنان برگزار شد و سمانه بیرامی 
باهر ورزشکار المپیکی ایران به رتبه هشتم راه 
پیدا کرد و راهی فینال شد. این برای نخستین 
بار در تاریخ اسکی ایران است که ورزشکاری 
در بخش بانوان راهی فینال قهرمانی جهان 
می شود. در این مرحله که چهل نفر شرکت 
داشتند فرنوش شمشکی در رتبه ۱۸، عاطفه 
صالحی در جایگاه ۲۰ و ساحل تیر در رتبه ۲۱ 
قرار گرفتند. رقابتهای اسکی صحرانوردی 
قهرمانی جهان به میزبانی کشور اسلوونی در 
حال برگزاری است و تیم ملی ایران با ترکیب 
چهار ورزشکار خانم و چهار ورزشکار آقا در این 

مسابقات حضور دارد.

خارجازمستطیلسبز

 منچستریونایتد 
 باشگاه سرالکس است 

اریک تن هاخ با حضور در کنفرانس خبری 
پیش از دیدار من یونایتد با بارسلونا در دور 
برگشت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ اروپا 
گفت: تمرکز ما همیشه روی بازی بعدی است. 
ما باید همان طرز فکری را حفظ کنیم که 
هر روز می خواهیم نسخه بهتری از بازی مان 
را ارائه کنیم. در مصاف با تیم هایی همچون 
بارسلونا باید تمام تلاش خود را برای صعود 
به مرحله بعد به کار بگیریم. روز پنجشنبه 
دو تیم بزرگ در ورزشگاه اولدترافورد مقابل 
هم قرار می گیرند. جو عالی و فوق العاده ای بر 
ورزشگاه حاکم خواهد بود و این بهترین چیزی 
است که می توانید تجربه کنید. ما برای بازی 
روز پنجشنبه ایده ای خاص داریم و این را در 
زمین خواهید دید. وی در پاسخ به این پرسش 
که »آیا در اوایل حضورتان در منچستریونایتد 
انتظار بازی های بزرگ زیاد را داشتید؟«، اظهار 
داشت: قطعا. همه ما می خواهیم در بازی ها 
و مسابقات بزرگ شرکت کنیم. وقتی جوان 
بودیم، چنین رؤیایی را در سر داشتیم. ما واقعا 
از حضور در بازی های بزرگ لذت می بریم. ما 
واقعا مشتاقانه منتظر این بازی  هستیم و از آن 

لذت می بریم. 

خبـــــر

 موافقت فولاد با استعفای سرمربی خود قبل از دیدار با الهلال 

شانه خالی کردن نکونام  در  بزنگاه تاریخی! 

سالپنجم
شماره1500

آرمان ملی: باشگاه فولاد روز گذشته با 
انتشار بیانیه ای با استعفای جواد نکونام در 

آستانه دیدار با الهلال عربستان موافقت کرد. 
 استعفای نکونام

روز اول اسفند سرمربی تیم فوتبال فولاد 
ایران در پی برتری تیمش مقابل الفیصلی 
عربستان از سمت خود کناره گیری کرد.  فولاد 
ایران با برتری یک بر صفر مقابل الفیصلی 
عربستان، برای اولین بار در تاریخ خود راهی 
لیگ  مسابقات  نهایی  یک چهارم  مرحله 
قهرمانان آسیا شد. جواد نکونام در نشست 
خبری پس از دیدار الفیصلی عربستان -  فولاد 
ایران که با پیروزی یک بر صفر فولاد همراه 
بود، اظهار داشت: بابت پیروزی تیمم در این 
مسابقه خیلی خوشحال هستم و به بازیکنانم 
تبریک می گویم. آنها سنگ تمام گذاشتند و 
خیلی زحمت کشیدند. این برد حداقل حق 
آنها بود و فولاد بسیار خوب و با برنامه بازی 
کرد. بازی تحت کنترل ما بود و موقعیتی به 
حریف ندادیم. وی با بیان اینکه بازیکنان فولاد 
توانستند کاری را انجام بدهند که می خواستند 
و به آن باور داشتند، تصریح کرد: باور داشتیم 
یکی از تیم های خوب آسیا هستیم و خواستن، 
جسارت و بزرگی ما، این مساله را در زمین نشان 
داد. البته در خیلی از شرایط شاید قابل مقایسه 
با سایر تیم ها نباشیم. این برد را به هواداران، 
ابراهیمی  مهندس  مخصوصا  و  بازیکنان 
)مدیرعامل شرکت فولاد( تقدیم می کنم که 
برای فولاد خوزستان واقعا زحمت کشیده 
و خیلی چیزها به ما یاد داده است. سرمربی 
فولاد با بیان اینکه یک انسان حرفه ای است، 
گفت: من زندگی خودم را می گذرانم؛ چون به 
فوتبال و فولاد علاقه دارم. شاید درست نباشد 
الان چنین چیزی را بگویم، اما این آخرین بازی 
من برای فولاد بود و دیگر روی نیمکت فولاد 
نخواهم بود. دلیل این تصمیم، شرایط سختی 
بود که در یک ماه گذشته برای من فراهم شد 
و تصمیم گرفتم دیگر مربیگری نکنم. چون 
خودم، خانواده ام، شخصیتم و احترام برای تیم 
و بازیکنانم را بیشتر از هر چیزی دوست دارم. 
نکونام با تأکید مجدد بر اینکه آخرین بازی 

خودش را در فولاد خوزستان تجربه کرده است، 
خاطرنشان کرد: بازی بعدی مقابل هر تیمی که 
باشد، روی نیمکت فولاد نخواهم بود. دو جام به 
دست آوردم و در دو لیگ قهرمانان آسیا حضور 
داشتم. تیمم، بازیکنانم و همه کسانی که با من 
هستند، با این افتخارات لیاقت احترام بیشتری 
دارند. به خاطر احترام مربیگری که در یک ماه 
اخیر حفظ نشد، این آخرین بازی من بود و در 

دیدار بعدی روی نیمکت فولاد نخواهم بود. 
 بیانیه فولاد 

باشگاه فولاد خوزستان در آستانه بازی این 
تیم برابر الهلال عربستان در لیگ قهرمانان 
آسیا، با استعفای سرمربی فولاد موافقت کرد. به 
گزارش سایت باشگاه فولاد خوزستان، به اطلاع 
می رساند که با توجه به فشارهای واردشده طی 
این مدت به هواداران فهیم فولاد و مردم شریف 
استان قهرمان خوزستان به دلیل استعفای 
ناگهانی جواد نکونام پس از برتری مقابل تیم 
دسته اولی الفیصلی عربستان و در آستانه 
یکی از حساس ترین دیدارهای تاریخ باشگاه 
فولاد و همچنین تلاش هیات مدیره در جهت 
حفظ آرامش تیم در خلال این رقابت ها، نهایتاً 
جلسه ای به منظور بررسی شرایط همکاری 
برگزار شد که با توجه به بیان خواسته های 
غیرمنطقی از سوی ایشان در فصل آینده 
رقابت ها، مخالفت شدید هیات مدیره باشگاه 

فرهنگی ورزشی فولاد خوزستان را به همراه 
داشت. لازم به توضیح است که به دلیل کسب 
نتایج ضعیف در رقابت های لیگ برتر و برآورده 
نشدن خواسته های باشگاه، صرفا سیاست صبر 
و سکوت هیات مدیره باشگاه فولاد به خاطر 
جلوگیری از بروز هرگونه اخلال و حاشیه درباره 
حضور تیم بزرگسالان باشگاه به عنوان تنها 
نماینده فوتبال ایران در رقابت های آسیایی بوده 
که متأسفانه برخلاف انتظارات قبلی و امید به 
اینکه با گرفتن نتیجه در اولین بازی تیم به ریل 
موفقیت بازگردد، شاهد اوج گرفتن رفتار های 
غیر حرفه ای با شانه خالی کردن از بار مسئولیت 
هدایت فنی تیم و ترک شبانه اردوی تیم 
بدون هماهنگی در یکی از بزنگاه های حساس 
تاریخ باشگاه فولاد ایران و درخواست های 
غیرمنطقی با هدف امتیازگیری بودیم. در پایان 
از مردم شریف ایران به ویژه هواداران متعصب 
و هم استانی های عزیزمان انتظار داریم در این 
مقطع همچون گذشته با حمایت و ارسال 
انرژی های مثبت به تیم شان در آستانه دیدار با 
تیم الهلال عربستان، ما را در عبور از این شرایط 
و بازگشت اقتدار فولاد به عنوان پرافتخارترین 
باشگاه فوتبال در خطه جنوب ایران عزیزمان 

یاری دهند. 
 نظر پیشکسوت 

پیشکسوت فوتبال استان خوزستان از 

رفتار سرمربی فولاد پس از صعود تاریخی 
نماینده این استان به جمع چهار تیم برتر غرب 
آسیا انتقاد کرد. مجید باقری نیا در گفت وگو 
با تسنیم، درباره صعود فولاد ایران به مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا با غلبه 
بر الفیصلی اظهار داشت: سبک بازی فولاد 
همانند دیدارهای این تیم در لیگ برتر بود. 
فولاد دفاع منسجمی داشت و الفیصلی را تحت 
فشار می گذاشت تا حریف را وادار به اشتباه 
کند. اشتباه بازیکنان حریف سبب گلزنی 
فولاد شد و مهم این بود که به مرحله بعد صعود 
کردیم. وی در مورد استعفای جواد نکونام از 
سرمربیگری فولاد بیان کرد: نکونام چندین بار 
درباره حرفه ای گری صحبت کرده، اما رفتار او 
ارتباطی به فوتبال حرفه ای نداشت. شاید نکونام 
تحت فشار بوده و او را آزار داده اند؛ مگر می شود 
شما اجازه ندهید تیم و هواداران فولاد یک 
ساعت خوشحال باشند؟ اعضای تیم در قطر 
هستند و دو روز دیگر مقابل تیمی چون الهلال 
بازی می کنند. پیشکسوت فوتبال خوزستان 
با بیان اینکه الهلال قابل مقایسه با الفیصلی 
نیست، تصریح کرد: فرق میان دو تیم، تفاوت 
یک تیم دسته سومی با استقلال یا پرسپولیس 
است. نکونام رفتار خوبی نداشت و این اقدامات 
را خودخواهی می دانم. او می توانست پس 
از لیگ قهرمانان آسیا یا پس از یک پیروزی 
مقتدرانه در مراحل بعدی استعفا کند. نکونام 
با افتخار گفت دو جام برای فولاد آورده؛ از او 
می خواهم به خاطر خودش در تیم بماند تا بعدا 
بگوید فولاد را به نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
رساندم. باقری نیا درخصوص اینکه نکونام پس 
از دیدار با الفیصلی در موضع قدرت قرار داشت، 
به تسنیم گفت: در فضای مجازی می گویند 
نکونام ترسید شکست بخورد. مردم ناآگاه 
نیستند و نمی توان سر آنها را کلاه گذاشت. 
اگر فولاد ببازد، به قهرمان فصل گذشته آسیا و 
نایب قهرمان جهان باخته است. فولاد آبرومند 
بازی کند؛ شاید پیروز شود. سرمربی الفیصلی 
گفته بود از روحیه جنگندگی بازیکنان ایرانی 
می ترسد. این روحیه در جام جهانی هم به کمک 

ما آمده و باید روی آن حساب کنیم.   

   قهرمانی 
تیم فوتبال امیدهای استقلال موفق شد با پیروزی 
برابر سایپا، عنوان قهرمانی را از آن خود کند. این 
دومین قهرمانی امیدهای استقلال به همراه آرش 
برهانی است. برهانی توانست به عنوان سرمربی با 
کسب 68 امتیاز تا پایان هفته بیست و هشتم، عنوان 

قهرمانی را از آن خود کند. 

       شادی 
 کریم بنزما پس از باز کردن دروازه لیورپول، 
شادی خاصش را به اجرا گذاشت و اینگونه هواداران 
پرشمار حاضر در استادیوم جهنمی را به سکوت 
واداشت تا یک بار دیگر ثابت کند که حتی در 35 
سالگی نیز می توان در بالاترین سطح از فوتبال 

جهان درخشید. 

           تشکر 
لیونل مسی، ستاره آرژانتینی، از رافائل نادال 
به خاطر اینکه او را شایسته دریافت جایزه بهترین 
ورزشکار سال جهان دانسته است تشکر کرد. نادال 
چند روز قبل مدعی شده بود که جایزه بهترین 
ورزشکار سال جهان باید به مسی تعلق بگیرد چون 

او شایستگی دریافتش را دارد. 
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کوتاه
فارس: مریم منظمی پس از انتخابش از سوی رئیس 
فدراسیون فوتبال به عنوان نایب رئیس بانوان اظهار داشت: در 
ابتدا جا دارد از مسئولان فدراسیون فوتبال به خاطر اعتمادی 
که به بنده داشتند تقدیر و تشکر کنم. قطعا جزو وظایف اصلی 
نایب رئیس کمیته بانوان برنامه ریزی، سازماندهی فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ساحلی در حوزه بانوان است. بر همین 
اساس در قدم اول باید بتوانیم برنامه ریزی مسنجم و دقیقی 
برای اهدافمان داشته باشیم. وی در ادامه اضافه کرد: با توجه 
به تقویم ورزشی سالانه بین المللی سه رویداد مهم در فوتبال 
بانوان در رده های بزرگسال، جوانان و نوجوانان داریم. تیم های 
ملی جوانان و نوجوانان خود را برای مرحله مقدماتی قهرمانی 
آسیا آماده می کنند. همچنین تیم ملی فوتبال بزرگسال برای 
رقابت های مقدماتی المپیک آماده می شوند. در همین راستا 
باید برنامه ریزی دقیقی برای حضور پر قدرت این تیم ها در 
مسابقات بین المللی داشته باشیم و کار جلو ببریم. همچنین 
در اردیبهشت ماه سال ۱4۰۲ دوره مربیگری فوتسال بانوان 

را در پیش داریم. 

بیــنالمــلل
 یورگن کلوپ که شاگردانش در دور رفت از مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا، برتری ۲ بر صفر خود مقابل رئال 
مادرید را در نهایت با شکست 5 بر ۲ عوض کردند تا کارشان برای 
صعود به دور بعد دشوار شود، پس از این دیدار گفت: همه چیز 
در این دیدار کاملًا واضح بود. ما هر پنج گل را به حریف تقدیم 
کردیم، هر پنج گل. ما می توانستیم روی گل های رئال مادرید 
بهتر عمل کنیم، اما همه آن گل ها متفاوت بودند. در شرایط 
کنونی مان شروع بازی واقعا مهم است که گام های مثبتی را در 
تیم ببینیم و فکر می کنم بازی مان در نیمه اول به رغم دو گلی 
که دریافت کردیم، تقریبا بهترین بازی مان در کل فصل بود، 
بنابراین علمکرد نیمه  اول مان را خیلی دوست داشتم. سرمربی 
آلمانی لیورپول که صعود تیمش به مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا با ثبت این شکست سنگین، غیرممکن به 
نظر می رسد، صحبت های خود را اینطور ادامه داد: فکر می کنم 

آنچلوتی فکر می کند که این جدال تمام شده 
است )اشاره به قطعی بودن صعود رئال( 
و من هم در حال حاضر فکر می کنم که 
کارمان تمام شده است. رئال در این دیدار 

پنج گل زد و دیدید که آنها چقدر 
در ضدحمله خوب هستند. ما 

باید در بازی برگشت سه 
گل به رئال در سانتیاگو 
همین  به  بزنیم،  برنابئو 
ریسک  کمی  باید  دلیل 
 کنیم که این می تواند کمی 

مشکل ساز باشد. 

 

دیدگـــــاه
فوتبال 5 هزار میلیاردی ایران 

امیرواعظآشتیانی
 مدیرعامل سابق باشگاه استقلال  

در بیست و دومین دوره لیگ برتر فوتبال ایران هستیم و به 
تبع آن لیگ های برتر دیگر رشته های ورزشی راه اندازی شد. 
فارغ از اینکه ما زیرساخت حرفه ای گری به لحاظ سخت افزاری، 
نرم افزاری و حتی مدیریتی نداشتیم و این مسائل را فاکتور 
می گیریم بیشتر مبحث اقتصادی را در مورد لیگ برتر فوتبال 
در نظر می گیریم. اقتصاد ما بیش از ۸۰ درصد دولتی است و 
در دیگر ارکان از جمله ورزش شرایط به همین صورت است. 
چابک سازی نیست و همه چیز دولتی است. نکته قابل توجه 
اینکه بیش از 5 هزار میلیارد تومان در مجموعه فوتبال بدون 
کمترین درآمد هزینه می شود. مهم تر از همه اینکه بابت این 
هزینه که دولت مستقیم یا غیرمستقیم پرداخت می کند از 
جمله باشگاه های استقلال و پرسپولیس و باشگاه های خصولتی 
صنعتی، پول بسیار هنگفتی هزینه می شود. از این هزینه کرد چه 
برداشت اقتصادی، فنی و فرهنگی توانستیم انجام دهیم؟ ضمن 
اینکه یک عده نشستند و در ادوار مختلف مکرر آدرس های غلط 
به دولت می دهند. از زمانی که دوره اول لیگ حرفه ای شروع 
شده و تا به امروز ادامه یافته آدرس غلط مبنی بر اینکه دولت 
برای شور، نشاط و شعف در ذهن جوانان جامعه هزینه کند. 
سوال این است که دولت فعلی و دولت های بعدی تا کی باید 
برای شور و نشاط جوانان از بیت المال هزینه کنند و زندگی های 
لاکچری و لوکس برای یک عده ای بازیکن و مربی ایجاد کنند. 
نکته مهم تر اینکه صاحب نظران بیایند تحلیل کنند بار فنی 
که در این ۲۲ دوره لیگ برتر به دست آمده چه بوده است؟ آیا 
فوتبال ما به لحاظ مدیریتی یا دیگر زمینه ها پیشرفت کرده 
است؟ به لحاظ اقتصادی به نفع جیب مربیان و بازیکنان گام 
برداشته ایم. یک عده را لاکچری کردند و بخشی از جامعه که 
امروز آلرژی سنگینی نسبت به این دستمزدها دارند، آیا پاسخی 
برای این بخش از جامعه داریم؟ به لحاظ فرهنگی چه برداشتی 
توانسته ایم داشته باشیم. چه اتفاق مهمی را رقم زدیم. آقایانی 
که متولی فوتبال و مسئولان ورزش کشور بوده و هستند باید 
بیایند و پاسخ دهند که این پول گزاف که امسال بالغ بر 5 هزار 
میلیارد تومان است و سال آینده عدد بیشتری خواهد شد به 
چه دلایلی هزینه می شود. نکته مهم دیگر می بینید در بخشی 
از کشورهای دنیا به خصوص کشورهای آمریکای جنوبی حتی 
در برخی کشورهای اروپایی هزینه ای که در لیگ شان می شود 
کمتر از لیگ به اصلاح حرفه ای ماست. در برزیل، آرژانتین، 
اروگوئه، پاراگوئه، شیلی و... که رنکینگ بالاتری از ایران دارند و 
تیم هایی چون برزیل و آرژانتین و در گذشته دور اروگوئه قهرمان 
جام جهانی شده اند و حتی کرواسی که در جام جهانی سوم شده 
لیگ با کیفیت تری دارند و خروجی حاصل از لیگ های این 
کشورها بهتر از لیگ برتر ماست. در کشورهای آمریکای جنوبی 
شاهد هستیم که سیاست های آنها بر صادرات بازیکن قرار گرفته 
است. بازیکنانی که در لیگ های این کشورهای بازی می کنند 
زندگی لاکچری ندارند. یک زندگی نسبتاً خوبی دارند که جامعه 
هم نسبت به آنها هیچ آلرژی ندارد. کسانی که می خواهند 
زندگی لاکچری و درآمد بیشتری داشته باشند ترانسفر می شوند 
تا بخشی از صادرات کشور باشند و همراه با ارزآوری برای خود و 

کشور به رشد اقتصاد داخلی کمک کنند.  

 مرفاوی: 

دست روی هر بازیکنی گذاشتیم هافبک دفاعی بود 
صمد مرفاوی سرمربی تیم فوتبال جوانان از اینکه در فوتبال 
ایران بیشتر بازیکنان میل به بازی در پست هافبک دفاعی 

دارند، گلایه کرد. 
 شرایط 

صمد مرفاوی در حاشیه آخرین تمرین تیم فوتبال جوانان 
پیش از اعزام و شرایط حضور تیمش در جام ملت های آسیا، 
اظهار داشت: من فکر می کنم تمام تیم هایی که صعود کردند 
تیم های خوب و باکلاسی هستند و شرایط برای همه تیم ها 
سخت است. ما متأسفانه در سید چهار قرار داشتیم و با 
استرالیا، قطر و ویتنام همگروه شدیم. توانمندی بچه های ما 
بالاست و ان شاءا... بتوانیم بازی های خوبی ارائه کنیم. برای 
ما فرقی ندارد که با چه تیمی بازی کنیم، باید آمادگی این 
را داشته باشیم تا با بهترین تیم های آسیا بازی و از حیثیت 

فوتبال ایران دفاع کنیم. 
 حمایت

وی در پاسخ به این سؤال که فدراسیون فوتبال حمایت های 
لازم را انجام داده است، تصریح کرد:  ما از موقعی که 
استعدادیابی را شروع کردیم، نفراتی را انتخاب و برنامه ریزی 
کردیم. ابتدا به جام کافا و مسابقات مقدماتی قرقیزستان 
رفتیم. توانستیم از نظر فنی و آمادگی جسمانی شرایط خوبی 

پیدا کنیم. برنامه خودمان را به کمیته جوانان و فدراسیون 
از همان زمان مسابقات کافا داده بودیم. طبق برنامه ای که 
داشتیم مرحله به مرحله جلو می رفتیم. هر ماه یک اردوی ۱۰ 
روزه داشتیم و مشکلی نبود. ما به بلاروس، عمان و اردن رفتیم 
و با تیم های این کشورها بازی های تدارکاتی انجام دادیم، 
اما مرحله آخر که باید قوی تر کار می کردیم، برنامه ای که 

می خواستیم انجام نشد و متأسفانه در تهران ماندیم. 
 اردوی خارجی؟

سرمربی تیم فوتبال جوانان ادامه داد: ما تقاضا داشتیم یک 
اردوی خارجی برگزار کنیم، ولی برای فدراسیون با توجه به 
شرایط موجود، مقدور نبود. سه بازی خارجی تدارک دیده 
بودیم که آنجا انجام بدهیم و پرتغال، ترکیه و یکی دو کشور 
دیگر بودند که عملی نشد، اما کارمان را اینجا انجام دادیم و با 
وجود امکانات مان  کار کردیم. مشکل بازی تدارکاتی داشتیم 
که نتوانستیم تیمی را دعوت کنیم یا خارج از ایران اردو برگزار 

کنیم.  
 ناکامی؟!

سرمربی تیم فوتبال جوانان در پاسخ به این سؤال که 
»قهرمان نشدن ایران می تواند ناکامی باشد؟«، خاطرنشان 
کرد: هدف اول ما صعود از دور مقدماتی بود. هدف بعدی ما 

مسابقات جهانی است تا بتوانیم رتبه جهانی به دست بیاوریم و 
بعد از آن برای مبارزه با تیم های دیگر برویم. ازبکستان میزبان، 
حریف سختی است. باید با آنها مبارزه و باید با تمام وجود کار 
کنیم تا به قهرمانی برسیم.  آنها هم کار می کنند و شاید بیشتر 
از ما امکانات داشته باشند، ولی توکل ما اول به خداست و بعد 
از آن به توانمندی بازیکنان مان و امیدوارم از این نیروی انسانی 

به خوبی استفاده کنیم. 
 وضعیت بازیکنان 

مرفاوی در پاسخ به این سؤال آیا تیمش تمام کننده خوبی 
مانند صمد مرفاوی، گلزن و سرزن دارد، گفت: بله داریم. 
متأسفانه فوتبال ما از کمبود بازیکن در خط حمله رنج می برد. 
با توجه به سابقه ای که فوتبال ما داشت و الان هم در مسابقات 
می بینیم، از نظر گلزنی نه اینکه کیفیت پایین باشد، اما گلزن 
خوب کم است. ما خیلی تلاش کردیم مهاجمان سرزن و 
بلندقدی داشته باشیم، ولی متأسفانه نبود. هرچه در فوتبال ما 
هست، فقط هافبک دفاعی است. همه به عنوان هافبک دفاعی 
آموزش می بینند و می آیند. دست روی هر که گذاشتیم گفتند 
هافبک دفاعی است. وی در واکنش به عدم همکاری تیم های 
لیگ برتری، تصریح کرد: از تمام مربیان پایه و حتی مربیان 
لیگ برتری که از تیم های شان، بازیکن داریم، چه همکاری 
کردند و چه نکردند، تشکر می کنم. اوایل مشکلی نداشتیم. 
همه می آمدند و با ما کار کردند، اما به محض اینکه بازیکنان 
شکل گرفتند، همکاری ها مقداری کم شد، ولی امیدوارم این 

همکاری ادامه داشته باشد و مشکلی نداریم.  

فوتبال  تیم  پیشکسوت  لطیفی،  علی 
استقلال، در خصوص وضعیت فعلی شاگردان 

ساپینتو در جام حذفی صحبت کرد. 
 درباره پیروزی این تیم برابر تیم 

ملوان در جام حذفی چه نظری دارید؟
 بازی بسیار خوبی بود از این جهت که 
بخش  در  زیادی  موقعیت های  استقلال 
کانال های کناری و جناح چپ ایجاد کرد. 
از سوی دیگر جلالی بعد از مدت ها بازی کرد 
و بهترین بازیکن میدان بود و محور اصلی 
حملات بود و پاس گل هم داد.  از زمانی که 
آرش رضاوند به ترکیب استقلال برگشته 
است، پوست اندازی در خلق موقعیت این تیم 
به وجود آمده و آبی پوشان بازی های چشم 
نوازی بهتر از نیم فصل اول ارائه می دهند. 
حضور رضاوند نزدیک به مهاجمان باعث شده 
که او تنظیم کننده بازی باشد و به موقع به 

خط حمله اضافه می شود. 
 تعویض های ساپینتو در این دیدار را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
و  مثبت  اتفاق  یک  هم  تعویض ها   
امیدوارکننده بود که به درستی صورت 
گرفت. ساپینتو در خط حمله تعویض های 
خوبی کرد که در نهایت مطهری و رمضانی 
توانستند گلزنی هم کنند. البته اخراج بازیکن 
حریف باعث شد که استقلال راحت تر بازی 
کند. خوشبختانه استقلال معضل و مشکلات 
فاز هجومی خود را حل کرده و خلق موقعیت 
کرده و گلزنی می کند، اما هنوز ضعف ساختار 

دفاعی این تیم برطرف نشده است. 
 ملوان با وجود ۱۰ نفره بودن توانست 

چند موقعیت گلزنی ایجاد کند!
اگر ساپینتو می خواهد تیم کاملی در 
اختیار داشته باشد باید ضعف دفاعی تیمش 
را حل کند. نیمکت استقلال همتراز با نفرات 
اصلی است و در کنار این امتیازات مثبت باید 
ساختار دفاعی این تیم هم درست شود. این 
ضعف لاینحل باقی مانده است. در حالی 
که ساپینتو ساختار حمله را درست کرده 
و در نیم فصل دوم بهتر کار می کنند، اما 

آبی پوشان در فاز دفاعی هنوز مشکل دارند. 
 آیا استقلال می تواند در این فصل 

قهرمان شود؟
 به نظرم استقلال شرایط خوبی برای 
البته  دارد.  را  جام  یک  حداقل  کسب 
تیم هایی قهرمان می شوند که ساختار دفاعی 
قدرتمندی داشته باشند. اگر آبی پوشان 
این مشکل را حل کنند شانس بالایی برای 

قهرمانی خواهد داشت. 
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 حذف سپاهان از جام حذفی 

برد بزرگ پرسپولیس در نقش جهان! 
 روز گذشته در چارچوب رقابت های مرحله یک هشتم 
نهایی جام حذفی، دو تیم پرسپولیس و سپاهان از ساعت 
۱5 در ورزشگاه نقش جهان به مصاف یکدیگر رفتند که این 
دیدار در نهایت با برتری 4 بر ۲ پرسپولیس همراه شد.  نیمه 
اول مسابقه را هر دوتیم هجومی آغاز کردند و سعی داشتند 
با شوت های از راه دور و استفاده از فضای پشت مدافعان 
رقیب به دروازه یکدیگر نزدیک شوند و به همین دلیل در این 
نیمه شاهد درگیری های فیزیکی بسیار زیادی بودیم که در 
نهایت منجر شد دو گل نیمه اول این دیدار به ثمر برسد زیرا 
محمد عمری بازیکن جوان و خوش تکنیک قرمز پوشان به 

دلیل درگیری با سیاوش یزدانی در محوطه جریمه سپاهان 
موفق به کسب پنالتی شد و در سوی مقابل نیز وحید امیری 
با خطا بر روی محمد قربانی زمینه به ثمر رسیدن گل اول 
زرد پوشان را فراهم کرد. در هر حال اگرچه این مسابقه 
از سرعت خوبی برخوردار بود و در طول 45 دقیقه شاهد 
خلق موقعیت های نصفه و نیمه از سوی شاگردان مورایس 
و گل محمدی بودیم اما هیچیک از دو تیم به رغم در اختیار 
داشتن مهره های هجومی حملات زهرداری را پایه ریزی 
نکردند. در نیمه دوم مسابقه شاهد یک بازی جذاب از سوی 
هر دو تیم بودیم زیرا شاگردان یحیی گل محمدی در دقایق 

ابتدایی نیمه دوم موفق شدند با ضربه سر عیسی آل کثیر 
بار دیگر از حریف خود پیش بیفتند و تلاش طلایی پوشان 
برای جبران نتیجه باعث شد بازیکنان هر دو تیم در فاز 
حمله قرار بگیرند و به دلیل سرعت بالای مسابقه اشتباهات 
فردی بازیکنان پرسپولیس سبب شد فرشاد احمدزاده گل 
تساوی را به ثمر برساند تا تعیین نتیجه به وقت های اضافه 
موکول شود همچنین در این نیمه همانند 45 دقیقه ابتدایی 
شاهد درگیری های فیزیکی و یک بازی متکی به ارسال ها و 
شوت از راه دور بودیم. در وقت های اضافه این دیدار طلایی 
پوشان اصفهان مغلوب بازی چشم نواز و هجومی شاگردان 
گل محمدی شدند و عدم هماهنگی بین خط دفاع این تیم 
و اشتباهات فردی بازیکنان سبب شد در نهایت پرسپولیس 
در یک بازی پر گل و مهیج با نتیجه سنگین حریف خود را 

از پیش رو بردارد. 


